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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 31. 08. 2004 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 
 
Začiatok zasadnutia:  8.00 h 
Ukončenie zasadnutia:   18.00 h  
 
Prítomní:           29 poslancov MsZ  
                              – podľa prezenčnej listiny  
                                  
Neprítomní:          MUDr. Gabriel Šimko, MPH a Ing. Igor Detko  
                               – ospravedlnení                                    
 
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 
                              Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 

 Ing. Jana Michaličková – hlavná kontrolórka mesta 
                              JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP 
                              PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
                              Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre masmédiá 
                              Ing. Lenka Pánisová – riaditeľka sekretariátu prednostu 
                              Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
                              Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
                              PhDr. Tatiana Poliaková, PhD. – vedúca odb. starostliv. o občana  
                              Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
                              Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva                               
                              Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia                          
                              Ing. Zuzana Homolová – vedúca odboru vnútornej správy 
                              Ing. Viola Čmiková  – vedúca majetkového oddelenia  
                              Ing. Marián Kobárik – riaditeľ SMM, p. o., Prievidza 
                              Ing. Rudolf Kollár – riaditeľ DD–DPD Prievidza  
                              Ing. arch. Stanislav Mečiar  –  ved. odd. ÚP živ. prostr. A RR 
                              Ján Detko – odborný referent AIS 
                              Janka Gatialová – referent správy nehnut. majetku 
                              Ing. Zuzana Lukáčová – odb. ref. životného prostredia  
                              Iveta Litvajová – referent pre servis MsR a MsZ 
                               – podľa prezenčnej listiny  

 
          masmédiá, občania  
          – podľa prezenčnej listiny  

 
– k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 
zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých poslancov, zúčastnených zástupcov 
jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, hostí a občanov mesta.  

Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 25 poslancov bolo zasadnutie MsZ uznášania a rokovania 
schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva, ktoré pracovalo na rokovaní MsZ v  zložení: Ján Kotian,  Ing. Mgr. Jozef 
Kobela, Ing. Milan Dérer, predsedovia poslaneckých klubov; Ing. Michal Mladý, zástupca 
primátora mesta; Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ; Ing. Jana Michaličková, hlavná 
kontrolórka mesta.  
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Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený  Mgr. 
Ľubomír Vida a za overovateľov zápisnice z MsZ boli menovaní: Mgr. Katarína Bubnášová 
a Michal Dobiaš. 
 

Na základe odporučenia Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie navrhnutí a poslancami MsZ zvolení: 
RNDr. Alena Mečiarová – predsedníčka,  
MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD. – člen,  
Ing. Jozef Kňaze – člen.  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ  primátor mesta požiadal návrhovú komisiu, aby zaujala 
miesto. 
K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 249/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie:  25 poslancov za.  
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
 
 Na požiadanie Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, či má niekto návrh na doplnenie 
programu rokovania MsZ v Prievidzi, sa o slovo prihlásila Ing. Adriana Ledecká a požiadala 
o doplnenie programu o bod:  Informácia SAD Prievidza,  a. s., o financovaní výkonov vo 
verejnom záujme v MHD Prievidza a PhDr. Ján Lauf, riaditeľ sekretariátu primátora mesta,  
o bod  Návrh na zloženie komisie MsZ pre uplatňovanie Ústavného zákona    č. 357/2004 Z. 
z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov..  
 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných informoval, že program MsZ v Prievidzi sa 
dopĺňa v bode Rôzne o bod  č. 20 – Informácia SAD Prievidza,  a. s., o financovaní výkonov 
v MHD Prievidza a  bod č. 21 – Návrh na zloženie komisie MsZ pre uplatňovanie Ústavného 
zákona  č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov.  
 
V ďalšej časti rokovania MsZ primátor mesta prítomných oboznámil s programom MsZ 
v Prievidzi. 
 
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
1.  O t v o r e n i e   
2. Vyhodnotenie uznesení MsZ  
3.  Návrhy Dodatkov č. 2 k zriaďovacím listinám ZŠ v Prievidzi  
4. Rozbor hospodárenia za základné školstvo k 30. 06. 2004 
5. Výsledky hospodárenia KaSS v Prievidzi za I. polrok 2004 
6. Plnenie rozpočtu príspevkovej organizácie Správa majetku mesta Prievidza za 

obdobie   za 1. – 6. mesiac 2004 
7. Návrh na I. úpravu rozpočtu na rok 2004 príspevkovej organizácie Správa 
 majetku  mesta Prievidza 
8. Návrh Dodatku č. 1 k zriaďovacej listine príspevkovej organizácie Správa
 majetku mesta Prievidza  
9. Návrh Dodatku č. 1 k štatútu príspevkovej organizácie Správa majetku mesta 

Prievidza  
10. Návrh na 1. zmenu štruktúry príspevkovej organizácie Správa majetku mesta 

Prievidza 
11.  Návrh na Doplnok č. 5 k VZN mesta Prievidza č. 15/1993 o pôsobnosti mesta vo 

veciach nájmu a podnájmu nebytových priestorov  
12. Informácia o plnení rozpočtu mesta Prievidza za obdobie 1 – 6/2004 
13. Návrh na III. úpravu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2004 
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14. Návrh VZN č. 76/04 o odstraňovaní starých vozidiel na území mesta Prievidza 
15.  Správa o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv so spol. UNIPA, s. r. o., 

Prievidza, v oblasti verejné osvetlenie a športoviská za obdobie 1 – 6/2004 
16. Prehľad o pridelených bytoch za obdobie 1 – 6/2004 
17.  Informácia o príprave projektu na výstavbu priemyselného parku a o ponuke 

spoločnosti SIRS – Investment, s. r. o., Žilina, na kúpu pozemku 
18. D i s k u s i a   p r e   o b č a n o v  (15.00 h  –  16.00 h)  
19. R ô z n e 
20. I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v  
21. Z á v e r 

 
      P r o g r a m   bodu č. 19  –  „  R ô z n e  “ 

1. Žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku 
2. Majetkoprávne vyporiadanie nehnuteľností 
3. Ponuka spoločnosti ECOM Slovakia, s. r. o., na odpredaj 8 bytov do 

vlastníctva mesta Prievidza 
4. Návrh na skončenie sporu mimosúdnou cestou 
5. Odpredaj výmenníkovej stanice areálu TEZAS, spol. s r. o. 
6. Návrh na zmenu Poriadku odmeňovania 
7. Návrh na zmenu organizačnej štruktúry MsÚ v Prievidzi 
8. Návrh na predaj akcií Dexia banky Slovensko, a. s. 
9. Návrh na zabezpečenie úverov od VÚB, a. s., majetkom mesta 
10. Úprava platu hlavnej kontrolórky mesta Prievidza 
11. Informácia o voľných priestoroch v budovách základného školstva v meste 

Prievidza 
12. Požiadavka na financovanie denného štúdia Trenčianskej Univerzity 

Alexandra Dubčeka 
13. Požiadavka TIK HORNÁ NITRA v Prievidzi na zvýšenie príspevku      na 

vytvorenie pracovného miesta 
14. Požiadavka na zakúpenie radaru na meranie rýchlosti motorových vozidiel na 

miestnych komunikáciách na území mesta Prievidza – informácia 
15. Požiadavka na finančné prostriedky na realizáciu napojenia atrakcií počas 

konania baníckeho jarmoku 
16. Požiadavka na finančné prostriedky na realizáciu vianočnej výzdoby 
17. Informácia o schválení grantu pre mesto  Prievidza na projekt “Zlatá 

prievidzská cesta“ 
18. Návrh termínov MsR a MsZ v Prievidzi 
19. Zmeny členov a zapisovateľov komisií MsZ – športu, finančnej, regionálneho 

rozvoja a bytovej rady 
20. Informácia SAD Prievidza, a. s., o financovaní výkonov v MHD Prievidza 
21. Návrh na zloženie komisie MsZ pre uplatňovanie Ústavného zákona    č. 

357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov  

 
Vzhľadom na to, že neboli ďalšie návrhy na doplnenie programu MsZ a bodu č. 19 – Rôzne, 
primátor mesta po hlasovaní poslancov MsZ konštatoval, že program MsZ bol jednohlasne 
schválený. 
K časti bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 250/04, ktoré tvorí prílohu  k zápisnici. 
Hlasovanie: 26 poslancov za. 
 
Zasadnutie MsZ v Prievidzi sa riadilo schváleným programom a programom bodu „Rôzne“.  
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– k bodu  2 – 
„Vyhodnotenie uznesení MsZ“ 

Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, v súlade s rokovacím poriadkom MsZ 
v Prievidzi, prítomných oboznámila so stanoviskom hlavného kontrolóra mesta Prievidza, 
ktoré sa týkalo predloženého materiálu Vyhodnotenie uznesení MsZ v Prievidzi za obdobie 
od posledného mestského zastupiteľstva, ktoré sa konalo v mesiaci jún 2004.  
Hlavná kontrolórka mesta zdôraznila, že v materiáli sú vyhodnotené všetky uznesenia MsZ 
za roky 1997 – 2004, ktorých je 42, sú v sledovaní, a 16 uznesení, prijaté v rokoch 2000, 
2003 a 2004, po ich vyhodnotení ako splnené sú navrhnuté      na vypustenie zo sledovania.  
Ing. Jana Michaličková vo svojom stanovisku ďalej uviedla, že predložený materiál obsahuje  
i opravené uznesenia z minulého obdobia. 
Hlavná kontrolórka mesta v ďalšej časti zasadnutia MsZ uviedla, že na základe vykonanej 
kontroly predkladaného materiálu a po príslušnom prehodnotení spracovaných pripomienok 
jednotlivými vedúcimi a kompetentnými pracovníkmi mestského úradu, prerokovávaný 
materiál odporúča prijať. 
K uvedenému bodu rokovania  prijalo MsZ uznesenie č. 251/04, ktoré tvorí prílohu k 
zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 

– k bodu  3 – 
„Návrhy Dodatkov č. 2 k zriaďovacím listinám ZŠ v Prievidzi“ 

Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva MsÚ v Prievidzi, prítomných  oboznámil 
s Návrhom Dodatkov č. 2 k zriaďovacím listinám predloženého materiálu. Uviedol, že podľa 
informácií Ústavu informácií a prognóz školstva, ktorý je súčasťou Ministerstva školstva SR, 
bol odbor školstva vyzvaný, aby predložil informáciu ministerstvu školstva, vzhľadom k tomu, 
že so zmenou zákona je potrebné, aby v zriaďovacích listinách bolo zaradené aj školské 
zariadenie. 

 
K návrhu Dodatku č. 2 k zriaďovacej listine I. Základnej školy na Ul. S. Chalupku 313/14 v 
Prievidzi, prijalo  MsZ uznesenie č. 252/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 26 poslancov za. 

 
K návrhu Dodatku č. 2 k zriaďovacej listine III. Základnej školy na Ul. S. Chalupku 312/12 
v Prievidzi, prijalo  MsZ uznesenie č. 253/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 26 poslancov za.  
 
K návrhu Dodatku č. 2 k zriaďovacej listine Základnej školy na Rastislavovej ulici 416/4 
v Prievidzi, prijalo MsZ uznesenie č. 254/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 26 poslancov za.  
 
K návrhu Dodatku č. 2 k zriaďovacej listine Základnej školy na Mariánskej ulici  554/19  
v Prievidzi, prijalo  MsZ uznesenie č. 255/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 26 poslancov za.  
 
K návrhu Dodatku č. 2 k zriaďovacej listine Základnej školy na Ulici malonecpalskej 206/37 
v Prievidzi, prijalo  MsZ uznesenie č. 256/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 26 poslancov za.  
 
K návrhu Dodatku č. 2 k zriaďovacej listine Základnej školy na Ul. K. Novackého 501/14 
v Prievidzi, prijalo  MsZ uznesenie č. 257/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 26 poslancov za. 

  
K návrhu Dodatku č. 2 k zriaďovacej listine Základnej školy na Ulici energetikov 242/39 
v Prievidzi, prijalo  MsZ uznesenie č. 258/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 25 poslancov za. 
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K návrhu Dodatku č. 2 k zriaďovacej listine Základnej školy na Ul. P. Dobšinského 746/5 
v Prievidzi, prijalo  MsZ uznesenie č. 259/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 26 poslancov za. 
 
K návrhu Dodatku č. 2 k zriaďovacej listine Základnej školy na Ul. P. J. Šafárika 900/3 
v Prievidzi, prijalo  MsZ uznesenie č. 260/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 26 poslancov za.  
 
K návrhu Dodatku č. 2 k zriaďovacej listine II. Základnej školy na Ul. S. Chalupku 310/10 
v Prievidzi, prijalo  MsZ uznesenie č. 261/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 26 poslancov za.  

 
– k bodu 4 – 

„Rozbor hospodárenia za základné školstvo k 30. 06. 2004“ 
Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva MsÚ v Prievidzi, prítomným  predložil  materiál 
Rozbor hospodárenia za základné školstvo k 30. 06. 2004.  
Dňa 25. 11. 2003 na rokovaní MsZ, bol predložený rozpočet na r. 2004.  Zmena nastala od 
01. 01. 2004 a predstavovala celkom odlišný spôsob financovania v zmysle zákona 
o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení, ktorý stanovuje 
normatívne financovanie škôl a školských zariadení podľa počtu detí/žiakov. Ďalej Ing. Milan 
Rybanský, vedúci odboru školstva MsÚ, uviedol, že v súvislosti s financovaním školstva 
nadobudol platnosť zákon o štátnej správe školstve a školskej samospráve s novo 
vymedzenými pojmami. 
Upozornil na súčtovú chybu v Tabuľke č. 1 predkladaného materiálu. 
Rozdiel v sume 3 420 tis. Sk, pozostáva z rozdielu medzi prenesenými a originálnymi 
kompetenciami, celkový rozdiel je v sume 5 420 tis. Sk,.  
V súvislosti s prerokovaným materiálom za odbor školstva bola Ing. Milanom Rybanským 
predložená požiadavka odboru školstva na úpravu rozpočtu mesta Prievidza o sumu 
1 500 000,- Sk na financovanie údržby a prevádzky v školách a školských zariadeniach, 
ktoré patria do originálnych kompetencií, zo zdrojov mesta, 
K  bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 262/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici a ktorým 
boli schválené finančné prostriedky vo výške 1 500 000,- Sk na financovanie nevyhnutnej 
údržby a prevádzky v školách a školských zariadeniach, ktoré patria do originálnych 
kompetencií, s tým, že finančné prostriedky v sume 1 500 000,- Sk budú zaradené do 
najbližšej úpravy rozpočtu mesta Prievidza v roku 2004. 
Hlasovanie: 26 poslancov za. 
 

– k bodu 5 – 
„Výsledky hospodárenia KaSS v Prievidzi za I. polrok 2004“ 

Peter Paulík, riaditeľ KaSS v Prievidzi, prítomných oboznámil s predkladaným materiálom 
Výsledky hospodárenia Kultúrneho a spoločenského strediska v Prievidzi za I. polrok 2004. 
Uviedol, že organizácia vykazuje za I. polrok r. 2004 zvýšené čerpanie, náklady sú 
vykazované v sume 5 318 tis. Sk, čo je 53, 98 %. Uvedené vyššie čerpanie nákladov je 
dôsledkom sezónnosti aktivít a s tým spojenej nerovnomernej spotreby energií – kúrenie,  
elektrina, voda. 
Peter Paulík, riaditeľ KaSS, vyzval prítomných o predloženie pripomienok, prípadne otázok. 
K prejednávanému materiálu podľa bodu programu MsZ neboli žiadne otázky a ani 
pripomienky poslancov. 
K bodu rokovania MsZ prijalo uznesenie č. 263/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov za.  
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– k bodu 6 – 
„Plnenie rozpočtu príspevkovej organizácie Správa majetku mesta Prievidza za 1.–6. 

mesiac 2004“ 
Ing. Marian Kobárik, riaditeľ SMM Prievidza, p. o., prítomných informoval o plnení rozpočtu 
príspevkovej organizácie Správa majetku mesta Prievidza  za 1. – 6. mesiac 2004. 
Uviedol, že strata bola vo výške  2 552 tis. Sk, nedaňové príjmy v plnení rozpočtu boli 
v sume 7 065 tis. Sk a bežné výdavky spolu 9 617 tis. Sk.,  
Riaditeľ SMM Prievidza, p. o., Ing. Marian Kobárik, informoval prítomných , že za I. polrok 
2004 bolo predaných 86 bytov. 
Pripomienky a ani otázky zo strany poslancov neboli.  
K  bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 264/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 

– k bodu 7 – 
„Návrh na I. úpravu rozpočtu na rok 2004 príspevkovej organizácie Správa majetku 

mesta Prievidza“ 
O Návrhu na I. úpravu rozpočtu na rok 2004 príspevkovej organizácie Správa majetku mesta 
Prievidza, prítomných na rokovaní MsZ informoval Ing. Marian Kobárik, riaditeľ SMM 
Prievidza, p. o. 
V zmysle návrhu na zvýšenie rozpočtu o 1 mil. Sk, bola urobená zmena platieb 
zdravotníckym zariadeniam. Tieto sú navrhované v I. úprave rozpočtu rozdeliť na sumu 630 
tis. Sk, na údržbu bytového a nebytového fondu a na sumu 370 tis. Sk na mzdy. 
Otázky a pripomienky zo strany poslancov neboli. 
K bodu rokovania prijalo MsZ  uznesenie č. 265/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 

– k bodu 8 – 
„Návrh Dodatku č. 1 k zriaďovacej listine príspevkovej organizácie Správa majetku 

 mesta Prievidza “ 
Podľa ďalšieho bodu rokovania na zasadnutí MsZ Ing. Marian Kobárik, predložil  zasadnutiu 
MsZ Návrh Dodatku č.1 k zriaďovacej listine príspevkovej organizácie Správa majetku mesta 
Prievidza.  
Z titulu praxe je potrebné doplniť niektoré náležitosti voči Okresnému súdu. Je to hlavná 
činnosť, organizácia je oprávnená v uvedených činnostiach konať a vedľajšia činnosť. SMM 
Prievidza zabezpečuje prenájom buniek v Autocampingu v Bojniciach. Otázky a pripomienky 
k prerokovávanému bodu rokovania neboli. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 266/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 

– k bodu 9 – 
„Návrh Dodatku č. 1 k štatútu príspevkovej organizácie  Správa majetku  

mesta Prievidza“ 
O Návrhu Dodatku č. 1 k štatútu príspevkovej organizácie Správa majetku mesta Prievidza, 
prítomných informoval Ing. Marian Kobárik, riaditeľ SMM Prievidza, p. o.  
Otázky a pripomienky zo strany poslancov neboli. 
K uvedenému bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č.  267/04, ktoré tvorí prílohu k 
zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 

– k bodu 10 – 
„Návrh na 1. zmenu štruktúry príspevkovej organizácie Správa majetku mesta 

Prievidza“ 
Ing. Marian Kobárik, riaditeľ SMM Prievidza, p. o., prítomným predložil návrh na 1. zmenu 
štruktúry príspevkovej organizácie Správa majetku mesta Prievidza. Uviedol, že organizácia  
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navrhuje rozšírenie organizačnej štruktúry SMM Prievidza o 1,5 pracovného miesta. MsZ 
uznesením č. 268/04, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice, návrh schválilo. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 sa zdržal. 
 

- k bodu 11 – 
Návrh na Doplnok č.5 k VZN mesta Prievidza č.15/1993 o pôsobnosti mesta vo veciach 

nájmu a podnájmu nebytových priestorov 
Ing. Marian Kobárik, riaditeľ SMM Prievidza, p. o., predložil Návrh Doplnku č.5 k VZN mesta 
Prievidza č.15/1993 o pôsobnosti mesta vo veciach nájmu a podnájmu nebytových 
priestorov, v súvislosti s účinnosťou Zákona č.350/2004 Z.z. MsZ uznesením č. 269/2004, 
ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice Doplnok č.5 k VZN č.15/1993 schválilo. 
Hlasovanie: 26 poslancov za. 
 

- k bodu 12 – 
Informácia o plnení rozpočtu mesta Prievidza za obdobie 1 – 6/2004 

Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, uviedla že rozpočet mesta Prievidza 
za obdobie 1.-6. mesiac roku 2004 v časti príjmov bol plnený na 44,7 % a v časti výdavkov 
na 38 %. MsZ informáciu uznesením č. 270/04, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice, zobralo na 
vedomie. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 

- k bodu 13 – 
Návrh na III. úpravu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2004 

Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, predložila poslancom MsZ návrh na 
III. úpravu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2004.  Povedala, že predkladaný návrh 
upresňuje príjmy a výdavky na čiastku 724,6 mil. Sk. Je o 3 mil. Sk nižší ako schválený 
rozpočet, pretože sú upresnené príjmy a výdavky na školstvo. Výdavky sú upravené o 
schválené uznesenia MsR a MsZ.  
Ing. Katarína Bašková konštatovala, že predkladaný materiál bol predmetom rokovania 
jednotlivých komisií Msz. 
Celkovo dochádza k zníženiu rozpočtu mesta na strane príjmov o – 3 336 tis.Sk 
a k navýšeniu výdavkov o – 3 327 tis. Sk. Súčasťou III. úpravy sú aj rozpočtové presuny. 
MsZ uznesením č. 271/04, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice, schválilo III. úpravu rozpočtu 
mesta Prievidza na rok 2004 s úpravami. 
Hlasovanie: 28 poslancov za, 1 sa zdržal. 
 
Ing. Katarína Bašková predložila návrh na uvoľnenie finančných prostriedkov z fondu rozvoja 
mesta vo výške 1 723 tis. Sk, ktoré budú použité na krytie zvýšeného rozpočtového nákladu 
na Prístavbu plavárne k III. ZŠ S. Chalupku. MsZ uznesením č. 272/04 návrh akceptovalo. 
Uznesenie č. 272/04 tvorí prílohu tejto zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za , 2 sa zdržali. 
 

- k bodu 14 - 
Návrh VZN č.76/2004 o odstraňovaní starých vozidiel na území mesta Prievidza 

Ing. Zuzana Lukáčová predložila Návrh VZN č.76/2004 o odstraňovaní starých vozidiel na 
území mesta Prievidza, pričom uviedla, že ide o novelizáciu VZN č.68/2003 na základe 
Zákona o odpadoch  č. 24/2004 Z.z. Pripomienky z komisií MsZ neboli. MsZ uznesením č. 
273/04, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice, VZN č.76/2004 o odstraňovaní starých vozidiel na 
území mesta Prievidza schválilo. 
Hlasovanie. 27 poslancov za. 
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- k bodu 15 – 
Správa o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv so spoločnosťou Unipa, 

spol. s r.o. Prievidza, v oblasti verejné osvetlenie a športoviská za obdobie 1 – 6 / 
2004 

Ing. Soňa Tencerová prezentovala materiál, pričom povedala, že správa je rozdelená na 
oblasti:  

1) Správa a prevádzka verejného osvetlenia a cestnej svetelnej signalizácie, 
2) Správa a prevádzka športovísk, 
3) Kapitálový transfer – dofinancovanie mobilnej ľadovej plochy, 
4) Plnenie nájomných zmlúv s mestom Prievidza. 

Prílohami sú v tabuľkovej forme spracované prehľady schválených a poskytnutých 
finančných prostriedkov z rozpočtu mesta za obdobie 1 –6/2004 a prehľady nákladov 
a poskytnutých transferov. 
K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 274/04, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 1 sa zdržal. 
 

- k bodu 16 – 
Prehľad o pridelených bytoch za obdobie 1 – 6/2004 

Prehľad o pridelených bytoch za obdobie 1 – 6/2004 predniesla PhDr. Tatiana Poliaková, 
PhD., vedúca odboru starostlivosti o občana. Za sledované obdobie boli pridelené 2 
jednoizbové byty na Ul.Falešníka v Prievidzi . MsZ informáciu uznesením č. 275/04, ktoré 
tvorí prílohu tejto zápisnice, zobralo na vedomie. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 

- k bodu 17 – 
Informácia o príprave projektu na výstavbu priemyselného parku a o ponuke 

spoločnosti SIRS – Investment, s. r. o., Žilina, na kúpu pozemku 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, povedal, že mesto hľadalo možnosti získať investorov na 
budovanie priemyselného parku a zvýšenie pracovných príležitostí. Mesto nevlastní celistvé 
pozemky o výmere viac ako 1 ha. V súčasnosti projekt priemyselného parku pripravuje len 
mesto Handlová. Jestvuje možnosť získať pozemky a zdroje na výstavbu inžinierskych sietí. 
Po rokovaniach s Pozemkovým fondom je možnosť získať pozemky o výmere 51 ha na 
výstavbu priemyselného parku, pokiaľ tento bude súčasťou územného plánu. Pozemky sa 
nachádzajú v lokalite pri letisku až po Koš, v blízkosti sa nachádzajú prípojky vody, elektriky 
a plynu. Pokiaľ dôjde k výstavbe dopravného obchvatu, bude v tejto blízkosti. Ing. Ján 
Bodnár, primátor mesta, predložil návrh na získanie pozemkov kúpou. Ako povedal, minister 
hospodárstva SR Pavol Rusko uviedol možnosti získania grantov, pričom uzávierka na 
podanie žiadosti je 2.10.2004. Štát je pripravený poskytnúť dotácie na výstavbu inžinierskych 
sietí pre výstavbu priemyselných parkov pri splnení podmienky, že záujem o pozemky 
prejaví najmenej 1 investor. Ako povedal Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, záujemcov je 5, 
z toho 3 špecifikoval: 

1) Spoločnosť Rűbig, zaoberajúca sa špecifickou povrchovou úpravou kovových častí, 
ktorá má záujem o 4 – 5 ha pozemkov, 

2) Španielska spoločnosť zaoberajúca sa výrobou gumových tesnení do automobilov, 
3) Spoločnosť Polipol zaoberajúca sa výrobou nábytku, 

Pre investorov je výhodná poloha v Prievidzi z hľadiska dopravy. Na realizáciu inžinierskych 
sietí je možné získať grant od 70 – 100 mil. Sk.  
Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia MsÚ, povedala, že projekt je náročný, je 
potrebné doložiť 23 povinných príloh, pričom mesto má v súčasnosti k dispozícii 13 príloh. 
Najdôležitejšou je preukázanie vlastníctva pozemku, schválený územný plán a stavebné 
povolenie na vykonávanie inžinierskych sietí. Spoločnosť SIRS – Investment, s. r. o., Žilina 
ponúkla pozemky do vlastníctva hneď, pričom kúpnu cenu bude mesto platiť neskôr, teda 
kúpa bude bez nárokov na rozpočet mesta Prievidza. Mgr. Dagmar Jenisová predložila 
návrh na vypísanie verejného obstarávania na vypracovanie projektov technickej 
vybavenosti pre priemyselný park. 
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Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, povedal, že v súvislosti s ťažbou uhlia v tejto lokalite 
Hornonitrianske bane neuplatňovali a nebudú uplatňovať ťažobné práva. 
K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 276/04, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 1 sa zdržal. 
 

– k bodu 19 – 
„R ô z n e“ 

 
Bod č. 19.1  – Žiadosti o odpredaje nehnuteľného majetku 

 
 V úvode tohto bodu rokovania MsZ Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového 
oddelenia MsÚ, prítomných informovala o skutočnosti, že p. Marián Švejda, ktorý listom 
namieta niektoré podmienky predaja pri uzavretí kúpnej zmluvy na pozemok v k. ú. 
Prievidza. Žiada o zmenu predkupného práva a o možnosť začať s výstavbou v lehote do 1 
roka.  Uvedená požiadavka nebola predmetom rokovania MsR. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa vyjadril, že má informácie ohľadom p. Švejdu,  zúčastnil 
aukcie a má vedomosť o tom, že predložil najvýhodnejšie podmienky. 
Mgr. Katarína Bubnášová, sa zaujímala, či sa už v minulosti stalo, že takýmto podobným 
podmienkach mesto  vyhovelo. Odpovedala Ing. Viola Čmiková, ktorá poznamenala, že 
podobným požiadavkám bolo vyhovené. 
Ing. Michal Mladý  pripomenul, že pozemok bol predaný formou verejnej aukcie. 
Ing. Viola Čmiková uviedla, že p. Švejda, ktorý dňa 02. 08. 2004 vydražil pozemok za cenu 
1 531 200,-- Sk, túto sumu už včera ( t. j.  30. 08. 2004) uhradil. 
Na základe uvedených skutočností, Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, dal o tejto požiadavke 
hlasovať. 

K návrhu na rozšírenie programu MsZ na deň 31.8.2004 v bode Rôzne, bod č.1 – 
Žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku o žiadosť Mariána Švejdu, bytom Prievidza, 
Urbánkova 29/15, ktorý MsZ predložila Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia 
MsÚ, prijalo MsZ uznesenie č. 277/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.   
Hlasovanie: 28 poslancov za. 

 
Schváleným uznesením bol program MsZ na deň 31.8.2004 rozšírený v bode Rôzne, bod č.1 
– Žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku o žiadosť Mariána Švejdu, bytom Prievidza. 

 
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia MsÚ, v ďalšej časti bodu 

rokovania MsZ predložila zasadnutiu žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku.   
Uviedla, že jednotlivé žiadosti boli predložené na rokovaní MsR v Prievidzi, príslušným 
komisiám a výborom volebných obvodov v meste Prievidza.  

 
K žiadosti  Róberta Dadíka - TERMONT, Prievidza, Gazdovská ul. 4/11, o kúpu časti 

pozemku v k. ú.  Prievidza, z parc. č. 2565, vo výmere približne 110 m2, za účelom rozšírenia 
prevádzky vybudovaním skladových priestorov s tým, že kupujúci umožní  prístup k budove 
ostatným vlastníkom resp. nájomcom,  za cenu 450,-- Sk/ m2, prijalo MsZ  uznesenie č. 
278/04, ktoré tvorí prílohu  k zápisnici.   
Hlasovanie:  28 poslancov za. 

 
K žiadosti ELEKTROSERVIS – ŠRÁMKA, spol. s r. o., so sídlom v Prievidzi, Ul. M. 

Slovenskej 12, o kúpu častí pozemkov v k. ú. Prievidza, z parc. č. 3256/20, vo výmere 
približne 600 m2, z parc. č. 3256/21, vo výmere približne 210 m2, z parc. č. 3256/22, vo 
výmere približne 248 m2, z parc. č. 1835/1 vo výmere približne 142 m2,spolu vo výmere 
približne 1 200 m2, za účelom vybudovania parkoviska a sprístupnenia zásobovacej zóny pre 
nájomníkov obchodného strediska ROZVOJ, prijalo MsZ  uznesenie č. 279/04, ktoré tvorí 
prílohu  k zápisnici.   
Hlasovanie: 3 poslanci za, 25 proti. 
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K žiadosti Pavla Macha, bytom Dolné Vestenice, Ul. Ľ. Štúra 23/6, o kúpu časti 

pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 3256/80, vo výmere približne 134 m2  a pozemku parc. 
č. 3256/83, v celosti vo výmere 202 m2, spolu vo výmere približne 336 m2, za účelom 
vybudovania parkovacích plôch, prijalo MsZ uznesenie č. 280/04, ktoré tvorí prílohu  k 
zápisnici. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 1 proti, 2 sa zdržali. 
 

K žiadosti Yilmaza Toklu, bytom Prievidza, Šulekova ul. 866/11, o kúpu časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 3256/20, vo výmere približne 200 m2, za účelom 
prístavby na rozšírenie reštauračného zariadenia, zároveň žiada o splátkový kalendár na 
obdobie troch rokov v mesačných splátkach, prijalo MsZ uznesenie  č. 281/04, ktoré tvorí 
prílohu  k zápisnici.   
Hlasovanie: 1 poslanec za, 24 proti, 2 sa zdržali. 

 
K žiadosti Tibora Murka, bytom Prievidza, Mariánska 38, o kúpu časti pozemku v k. ú. 

Prievidza, z parc. č. 3256/3, vo výmere približne 80 m2, za účelom vybudovania oporného 
múrika a odvodňovacieho kanála, prijalo MsZ  uznesenie  č. 282/04, ktoré tvorí prílohu  k 
zápisnici.   
Hlasovanie: 23 poslancov za, 4 proti, 1 sa zdržal. 
 

K žiadosti Bc. Juraja Melišku, bytom Veľká Čausa 25, o možnosť úhrady kúpnej ceny 
za predaj nehnuteľností v  k.ú. Prievidza, schválených na odpredaj uzneseniami MsZ č. 
235/03, 236/03 a 428/03, v areáli bývalého Agrospolu PPD, formou splátkového kalendára 
na obdobie troch rokov,  prijalo MsZ  uznesenie č. 283/04, ktoré tvorí prílohu  k zápisnici.   
Hlasovanie: 26 poslancov za. 

 
K žiadosti Igora Pastierika BENY - STAV, Bojnice, M. Rázusa 36/806, o  kúpu časti 

pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 6652/1, vo výmere približne 150 m2, pred nebytovým 
priestorom, ktorý vlastní (predajňa Mounfield), za účelom zriadenia vonkajšieho posedenia 
pre zákazníkov predajne v letnom období. Kúpnu cenu žiadateľ navrhuje započítať 
s hodnotou novovytvorených parkovacích miest (205 800,-- Sk) na ploche približne 210 m2, 
na časti pozemku, parc. č. 6652/1, prijalo MsZ  uznesenie č. 284/04, ktoré tvorí prílohu  k 
zápisnici.   
Hlasovanie: 1 poslanec za, 23 proti, 4 sa zdržali. 

 
K žiadosti Mariána Škarbu, bytom Prievidza, B. Bjornsona 20/7, o kúpu nehnuteľností 

v k. ú. Prievidza, na Ul. Š. Závodníka 33 a 35, a to objektov, súpis. č. 20502 a pozemku parc. 
č. 3907, vo výmere 130 m2, súpis. č. 20503 a pozemku parc. č. 3904, vo výmere 135 m2, 
a pozemku parc. č. 3908/1, vo výmere 976 m2, za účelom zriadenia sídla spoločnosti, ktorá 
sa zaoberá dovozom náhradných súčiastok a doplnkov Harley – Davidson, resp. 
vybudovania bytu pre vlastnú potrebu, prijalo MsZ  uznesenie č. 285/04, ktoré tvorí prílohu  
k zápisnici.   
Hlasovanie: 29 poslancov proti. 

 
K žiadosti spol. UNIMAT, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Ul. J. I. Bajzu 11, zastúpená 

Ing. Vojtechom Bundzelom, konateľom spoločnosti, o kúpu časti  pozemku v k. ú. Prievidza,  
parc. č. 5156/9, vo výmere približne 320 m2, za účelom vybudovania parkovacej plochy pre 
svojich zákazníkov, prijalo MsZ  uznesenie č. 286/04, ktoré tvorí prílohu  k zápisnici.   
Hlasovanie:  27 poslancov za, 2 sa zdržali. 

 
K žiadosti Soni Žambokrétyovej, bytom Prievidza, Slnečná ul. 5, o: dlhodobý 

prenájom časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 3978/7,vo výmere približne 2 200 m2, za 
účelom vybudovania BIKE – parku - bicyklové dráhy, skate a korčuliarske dráhy, na dobu 30 
rokov s predkupným právom a zriadením vecného bremena práva prístupu k objektu (po 
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novovzniknutej príjazdovej ceste), prijalo MsZ  uznesenie č. 287/04, ktoré tvorí prílohu  k 
zápisnici.   
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 proti. 

 
K žiadosti Soni Žambokrétyovej, bytom Prievidza, Slnečná ul. 5, o poskytnutie 

príspevku na oplotenie BIKE – parku, prijalo MsZ  uznesenie č. 288/04, ktoré tvorí prílohu  k 
zápisnici.   
Hlasovanie:1 poslanec za, 25 proti, 2 sa zdržali. 
 

K žiadosti Pavla Silného, bytom Bojnice, Prievidzská 212/32 o odklad úhrady doteraz 
nezaplatených splátok kúpnej ceny nehnuteľnosti do konca roku 2004, prijalo MsZ  
uznesenie č. 289/04, ktoré tvorí prílohu  k zápisnici.   
Hlasovanie:  28 poslancov za. 

 
K žiadosti spol. Qualitrans Slovakia, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Jánošíkova 23,  

zastúpená Janou Gatialovou, konateľkou spoločnosti, o kúpu časti pozemku v k. ú. 
Prievidza, z parc. č.2942, vo výmere približne 100 m2, za účelom rozšírenia pozemku, prijalo 
MsZ  uznesenie č. 290/04, ktoré tvorí prílohu  k zápisnici.   
Hlasovanie:  28 poslancov za. 

 
K žiadosti Miroslava Udvardiho, bytom Prievidza, Ul. M. Rázusa 23/8 a Vladimíra 

Bartoša, bytom Ráztočno, Morovnianska ul. 388/13, o kúpu časti pozemku v k.ú. Prievidza, z 
parc. č. 3478/6, vo výmere približne 50 m2, za účelom vybudovania zastrešeného parkoviska 
a sprístupnenia vjazdu k objektu, prijalo MsZ  uznesenie č. 291/04, ktoré tvorí prílohu  k 
zápisnici.   
Hlasovanie:  27 poslancov za. 

 
K žiadosti Jozefa Briatku a manž., bytom Prievidza V, Družstevná ul. 32, o kúpu 

pozemkov v k. ú. Hradec, parc. č. 129/2, diel 1, vo výmere 76 m2 a  parc. č.599/19, diel 2, vo 
výmere 29 m2, spolu vo výmere 108 m2, za účelom rozšírenia pozemku, prijalo MsZ  
uznesenie č. 292/04, ktoré tvorí prílohu  k zápisnici.   
Hlasovanie:  2 poslanci za, 21 proti, 4 sa zdržali. 

 
K žiadosti Martiny Vojtkovej, bytom Prievidza V, Pod Hrádkom 172/22, o kúpu 

pozemku v k.ú. Hradec, parc. č. 638/3, diel 13, vo výmere 80 m2, zameraný geom. plánom č. 
173-b/2003, za účelom scelenia stavebného pozemku, prijalo MsZ  uznesenie č. 293/04, 
ktoré tvorí prílohu  k zápisnici.   
Hlasovanie:  27 poslancov za. 

 
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia MsÚ, prítomných informovala o 

obsahu došlého listu Mariána Švejdu, bytom Prievidza, Urbánkova 29/15, ktorým namieta 
k niektorým podmienkam predaja pri uzavretí kúpnej zmluvy na pozemok v k. ú. Prievidza, 
parc. č. 3860/3 vo výmere 696 m2, ktorý vydražil dňa 02. 08. 2004 za cenu 1 531 200,-- Sk; 
prijalo MsZ uznesenie č. 294/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.   
Hlasovanie:  26 poslancov za. 
 
Bod  č. 19.2 – Majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľností 
Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, uviedla, aby  mesto Prievidza mohlo 
realizovať investičnú výstavbu v Necpaloch, musí odkúpiť pozemky od Reštaurácii 
Prievidza,š.p. v likvidácii, za cenu podľa znaleckého posudku. MsZ uznesením č. 295/04, 
ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice, schválilo zmenu uzn.č. 153/2003 zo dňa 18.3.2003 
a č.143/04 zo dňa 27.4.2004. 
Hlasovanie: 21 poslancov za. 
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Bod  č. 19.3 – Ponuka spoločnosti ECOM Slovakia, s. r. o., na odpredaj 8 bytov do 
vlastníctva mesta Prievidza 
Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala poslancov MsZ o ponuke 
spoločnosti ECOM Slovakia, s.r.o. na odpredaj 6 dvojizbových bytov a 2 trojizbových bytov 
na Ul.M.Hodžu, za cenu 12 tis.Sk/m2. Na dokončenie je potreba asi 2 mil. Sk, v bytoch treba 
vymeniť okná, spraviť inštalácie a opraviť strechu. K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ 
uznesenie č. 296/04, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice a ktorým schválilo kúpu 8 bytov. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 4 sa zdržali. 
 
Bod  č. 19.4 – Návrh na skončenie sporu mimosúdnou cestou 
Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, predložila návrh na skončenie sporu 
mimosúdnou cestou žalobcov Slavomíra Mjartana a Róberta Frimmela o zaplatenie 
nedoplatku mzdy za obdobie apríl 1999 – marec 2000, kedy boli zamestnancami hokejového 
klubu Polygon. MsZ uznesením č. 297/04, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice, schválilo 
vyplatenie čiastky 97 tis.Sk obom žalobcom. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 
Bod  č. 19.5 – Odpredaj výmenníkovej stanice areálu TEZAS, spol. s r. o. 
Ing.arch.Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a regionálneho rozvoja, hovoril o tom, že 
spoločnosť PTH,a.s realizuje rekonštrukciu morálne zastaralých a technicky opotrebovaných 
výmenníkových staníc v meste. Takou je aj stanica v  areáli TEZAS na Garážovej ulici, 
v majetku mesta Prievidza. MsZ uznesením č. 298/04, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice, 
schválilo odpredaj výmenníkovej stanice PTH,a.s. za 1,- Sk. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 
 
Bod  č. 19.6 – Návrh na zmenu Poriadku odmeňovania 
Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, predložil návrh na zmenu Poriadku 
odmeňovania v súvislosti so zmenou odmeňovania hlavného kontrolóra a občanov 
účinkujúcich na občianskych obradoch. K tomuto bodu prijalo MsZ uznesenie č. 299/04, 
ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 
Bod  č. 19.7 – Návrh na zmenu organizačnej štruktúry MsÚ v Prievidzi  
Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, uviedol, že navrhovaná zmena súvisí 
s prechodom pôsobnosti so štátnej správy na správu mesta v zmysle Zákona č.416/2001 
Z.z.a prechodom riešenia agendy sťažností a petícií na právne oddelenie z útvaru hlavného 
kontrolóra. MsZ prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 300/04, ktoré tvorí prílohu tejto 
zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 
Bod  č. 19.8 – Návrh na predaj akcií Dexia banky Slovensko, a. s. 
Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, uviedla, že mesto je vlastníkom 1 020 
ks akcií Dexia banky Slovensko a. s. Za obdobie rokov 1997 – 2004 mesto získalo dividendy 
vo výške 7 680 tis.Sk. MsZ uznesením č. 301/04, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice, schválilo 
odpredaj 1 020 ks akcií Dexia banky Slovensko a. s., v nominálnej hodnote 12 000,-- 
Sk/akcia za najvyššiu ponúknutú cenu obchodníka s cennými papiermi, minimálne však za 
dvojnásobnú cenu nominálnej hodnoty. Ing. Katarína Bašková navrhla výťažok z predaja 
uložiť na terminovaných úložkách. 
Hlasovanie: 27 poslancov za.  
 
Bod  č. 19.9 – Návrh na zabezpečenie úverov od VÚB, a. s., majetkom mesta 
Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, predložila návrh na zabezpečenie 
úverov spísaním notárskej zápisnice o uznaní záväzkov vyplývajúcich z úverov v sume 
117 457 000,-- Sk poskytovaných Všeobecnou úverovou bankou, a. s., ako exekučného 
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titulu na celý majetok mesta Prievidza, s prihliadnutím na § 7a zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v platnom znení. Úver bude použitý na výstavbu plavárne, odkúpenie bytov 
od OSP, výstavbu bytov bloku D na Ciglianskej ceste. MsZ návrh uznesením č. 302/04, 
ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice, schválilo. 
Hlasovanie: 24 poslancov za. 
 
Bod  č. 19.10 – Úprava platu hlavnej kontrolórky mesta Prievidza 
So schválenou zmenou Poriadku odmeňovania súvisí aj predložený návrh na úpravu platu 
a mesačnej odmeny hlavnej kontrolórky mesta, povedal Ing. Ján Bodnár, primátor mesta. 
K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 303/04, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za. 

 
Bod č.19.11 - Informácia o voľných priestoroch v budovách základného školstva 
v meste Prievidza 
Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, informoval poslancov MsZ o voľných 
priestoroch : 

1) ZŠ na Ul. Ľ.Ondrejova – objekt v súčasnosti odovzdaný SMM Prievidza, 
2) MŠ na Ul.Š.Závodníka – 1 pavilón uvoľnený, budú do neho umiestnené deti z MŠ 

A.Stodolu, 
3) MŠ na Ul.V.Clementisa – 1 pavilón uvoľnený, je záujem o dlhodobý prenájom, 
4) Objekt CVČ na Ul. S. Chalupku – je potrebné riešiť. 

Ing. Milan Rybanský upozornil, že je potrebné prijať rozhodnutie mesta Prievidza 
o prebytočnej nehnuteľnej veci – Budova a pozemok Materskej školy na Ul. A. Stodolu 6 
v Prievidzi a rozhodnutie mesta Prievidza o zmene účelového určenia majetku – Budova 
Centra voľného času SPEKTRUM, Ul. S. Chalupku 16 v Prievidzi. K tomuto bodu rokovania 
prijalo MsZ uznesenia č. 304/04 a č.305/05. 
Hlasovanie uzn. č.304/04: 25 poslancov za, 1 sa zdržal. 
Hlasovanie uzn.č. 305/04: 27 poslancov za. 
 
Bod č. 19.12 - Požiadavka na financovanie denného štúdia Trenčianskej Univerzity 
Alexandra Dubčeka 
Ing. Ivan Mečiar, poslanec MsZ, predložil požiadavku na financovanie denného a externého 
štúdia Trenčianskej Univerzity Alexandra Dubčeka a návrh Zmluvy o spolupráci s Fakultou 
sociálno – ekonomických vzťahov Trenčianskej Univerzity Alexandra Dubčeka, potrebné na 
prevádzku a zriadenie počítačovej učebne. K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie 
č. 306/04, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 6 poslancov sa zdržalo. 
 
Bod č.19.13 - Požiadavka TIK HORNÁ NITRA v Prievidzi na zvýšenie príspevku na 
vytvorenie pracovného miesta 
Ing. Zdenka Balážová, zástupkyňa TIK HORNÁ NITRA v Prievidzi, ktorá prezentovala 
činnosť kancelárie a vyslovila požiadavku na zvýšenie príspevku na vytvorenie pracovného 
miesta pre kvalifikovanú pracovnú silu, so znalosťou cudzích jazykov. 
Stanislav Rajnoha, poslanec MsZ sa zaujímal, či podporujú činnosť TIK HORNÁ NITRA aj 
obce okresu Prievidza. 
Ing. Zdenka Balážová povedala, že TIK HORNÁ NITRA oslovuje aj obce, ale z hľadiska 
rozpočtov obcí to je náročná problematika. 
Ing. Ivan Mečiar prezentoval stanovisko komisie regionálneho rozvoja. 
K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 307/04, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 
 
 
 
 



 14

- k bodu 18 – 
„Diskusia pre občanov“ 

V rámci diskusie pre občanov vystúpila p. Pólová, zo sídliska Mládeže s výhradou proti 
koseniu sídliska Mládeže a vysadenými stromami v blízkosti odpadovej kanalizácie. Ku 
chodníkom, ako sa vyjadrila p. Pólová, bude petičná akcia. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, a Ing.arch. Vladimír Falat  reagovali  na diskusný 
príspevok. 
 
Bod č.19.14 -Požiadavka na zakúpenie radaru na meranie rýchlosti motorových 
vozidiel na miestnych komunikáciách na území mesta Prievidza – informácia 
JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP v Prievidzi , na základe podnetov a požiadaviek  
občanov zo stretnutí s občanmi o zníženie rýchlosti motorových vozidiel v meste Prievidza, 
predložil návrh na zakúpenie radarového merača rýchlosti motorových vozidiel.   
MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD. sa zaujímal, či môže MsP dávať pokuty. 
JUDr. Marián Mikula povedal, že MsP dohliada na dodržiavanie predpisov a má právo riešiť 
priestupky v súvislosti s porušovaním predpisov, pokiaľ sa týka miestnych komunikácií, kde 
sú obmedzenia rýchlosti. Je to možné riešiť blokovou pokutou, formou predvolania, alebo 
odstúpením na dopravný inšpektorát. 
Milan Budáč, poslanec MsZ, podporil zámer MsP v Prievidzi a požiadal o zníženie rýchlosti 
na Zapotôčkoch na Ul.M.Rázusa. 
JUDr. Marián Mikula odporučil riešenie na dopravnú komisiu MsZ. 
K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 308/04, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice 
a ktorým schválilo zabezpečenie radarového merača rýchlosti motorových vozidiel 
s príslušenstvom v zmysle zákona o verejnom obstarávaní, pričom finančné prostriedky budú 
na základe výsledkov verejného obstarávania zahrnuté do rozpočtu mesta. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 sa zdržal. 
 
V zmysle návrhu na zakúpenie radarového merača rýchlosti motorových vozidiel 
s príslušenstvom na leasing prijalo MsZ uznesenie č. 309/04, ktoré tvorí prílohu tejto 
zápisnice a ktorým návrh schválilo. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 1 sa zdržal. 
 
Bod č. 19.15 - Požiadavka na finančné prostriedky na realizáciu napojenia atrakcií 
počas konania baníckeho jarmoku 
Stanislav Rajnoha, poslanec MsZ, podal informáciu o možnosti napojenia atrakcií počas 
konania baníckeho jarmoku na elektrické rozvody pri Zimnom štadióne v Prievidzi, na čo je 
vypracovaná projektová dokumentácia. Požiadal o poskytnutie finančného príspevku pre 
spoločnosť UNIPA, spol. s r.o. vo výške  350 tis. Sk na realizáciu napojenia. MsZ uznesením 
č.310/04, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice, schválilo poskytnutie finančného príspevku pre 
spoločnosť UNIPA, spol. s r.o. vo výške  350 tis. Sk s tým, že finančné prostriedky budú 
zahrnuté do najbližšej úpravy rozpočtu mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 21 poslancov za, 1 proti, 2 sa zdržali. 
 
Bod  č. 19.16 – Požiadavka na finančné prostriedky na realizáciu vianočnej výzdoby 
Stanislav Rajnoha, predložil požiadavku na finančné prostriedky na realizáciu vianočnej 
výzdoby spoločnosti UNIPA, spol. s  r. o., na doplnenie a opravu vianočnej výzdoby a 
realizáciu jednotnej vianočnej výzdoby na Námestí slobody, Námestí J. C. Hronského, pešej 
zóne Hviezdoslavovej ulice, Ul. A. Hlinku a Kláštornej ulice a v priestoroch Sadu D. Tatarku. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 311/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici a ktorým 
schválilo MsZ poskytnutie finančného príspevku pre spoločnosť UNIPA, spol. s r.o. vo výške  
300 tis. Sk s tým, že finančné prostriedky budú zaradené do najbližšej úpravy rozpočtu 
mesta Prievidza na rok 2004. 
Hlasovanie: 21 poslancov za, 3 sa zdržali. 
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Bod  č. 19.17 – Informácia o schválení grantu projektu „Zlatá prievidzská cesta“ 
Michal Dobiaš prítomných informoval o schválení grantu pre mesto Prievidza na projekt 
„Zlatá prievidzská cesta“ vo výške 24 500,- EURO, asi 1 mil. Sk. 
Ing. Ján Bodnár uviedol, že čerpanie finančných prostriedkov zo schváleného grantu je do 
konca septembra roku 2005. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 312/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 24 poslancov za. 

Bod  č. 19.18 – Návrh termínov MsR a MsZ v Prievidzi 
Návrh termínov zasadnutí MsR a MsZ podľa uvedeného bodu programu rokovaniu MsZ 
predložil Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ v Prievidzi.   
Uviedol, že termíny zasadnutí mestskej rady (MsR) a mestského zastupiteľstva (MsZ) sú 
plánované v IV. štvrťroku  2004 nasledovne: 
– Mestská rada na dni : 14. 09., 12. 10., 09. 11., 07. 12 
– Mestské zastupiteľstvo na dni : 26.10.,  21.12.. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 313/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 25 poslancov za. 

Bod č. 19.19 – Zmeny členov a zapisovateľov komisií MsZ športu, finančnej,  
regionálneho rozvoja a bytovej rady 
Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ v Prievidzi, v ďalšom bode programu rokovania MsZ, 
predložil  nasledovné návrhy na zmeny členov a zapisovateľov komisií MsZ športu, finančnej, 
regionálneho rozvoja a bytovej rady: 
K návrhu na uvoľnenie Mariána Kováča, člena komisie športu MsZ v Prievidzi, z radov 
neposlancov, z dôvodu zmeny bydliska mimo územia SR, a návrhu na zmenu zapisovateľa 
komisie športu MsZ v Prievidzi – Ing. Františka Danku, z dôvodu skončenia pracovného 
pomeru na MsÚ v Prievidzi, prijalo MsZ uznesenie č. 314/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Za nového člena komisie športu bol zvolený  Richard Fodor a za zapisovateľa komisie športu 
MsZ bol zvolený Viliam Ugróczy, metodik školských a mimoškolských aktivít MsÚ v Prievidzi.  
Hlasovanie: 25 poslancov za. 

K predloženej žiadosti Oľgy Kováčovej o uvoľnenie z členstva finančnej komisie MsZ z radov 
neposlancov, z dôvodu jej časovej zaneprázdnenosti a zdravotného stavu, prijalo MsZ 
uznesenie č. 315/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Za novú členku finančnej komisie bola zvolená Bc. Zuzana Žiaková. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 1 sa zdržal. 

K návrhu na zmenu zapisovateľky komisie regionálneho rozvoja MsZ v Prievidzi, Ing. Miriam 
Piterkovej – Mečiarovej, z dôvodu zmeny pracovného zaradenia v rámci organizačnej 
štruktúry MsÚ v Prievidzi, prijalo MsZ uznesenie č. 316/04, ktoré tvorí prílohu zápisnici. Za 
zapisovateľku komisie regionálneho rozvoja MsZ v Prievidzi bola zvolená Daniela Španková, 
referentka regionálneho rozvoja MsÚ v Prievidzi.  
Hlasovanie: 25 poslancov za. 

K predloženému návrhu na zmenu zapisovateľky bytovej rady mesta Prievidza, Andrey 
Celláryovej, z dôvodu návratu Andrey Blahovej, referentky sociálnej agendy MsÚ v Prievidzi, 
z materskej dovolenky, prijalo MsZ uznesenie č. 317/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. Za 
zapisovateľku bytovej rady mesta Prievidza zvolená  Andrea Blahová, referentka sociálnej 
agendy MsÚ v Prievidzi.  
Hlasovanie: 26 poslancov za. 
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Ján Kotian predložil poslanecký návrh na odvolanie Ing. Františka Vrtáka z členstva komisie 
regionálneho rozvoja a zvolenie Ing. Milana Kučíka za člena komisie regionálneho rozvoja. 
K predloženému poslaneckému návrhu prijalo MsZ  uznesenie č. 318/04, ktoré tvorí prílohu 
k zápisnici. Za nového člena komisie regionálneho rozvoja bol zvolený Ing. Milan Kučík. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 1 proti, 1 sa zdržal. 

Bod č. 19.20 – Informácia SAD Prievidza , a.s. o financovaní výkonov v MHD Prievidza 
Ing. Pavel Pařízek, riaditeľ dopravného závodu v Prievidzi, hodnotil zmeny v MHD Prievidza. 
Prevádzka MHD je z dlhodobého hľadiska stratová. V roku 2003 spoločnosť dosiahla stratu 
viac ako 11 mil. Sk, strata za 1.polrok 2004 bola vyššia ako 6 mil.Sk. Počet prepravovaných 
osôb v roku 2002 bol 7 019 tis. osôb, v roku 2003 - 5 633 tis. osôb, za rovnaké sledované 
obdobia v roku 2003 a 2004 bol pokles prepravených osôb v roku 2004 o 11%. Vo výnosoch 
je pokles v roku 2004 o 11% oproti roku 2003. Výška dotácie je 4 200 tis. Sk na MHD 
Prievidza a Bojnice. Napriek nepriaznivým vplyvom spoločnosť nezvyšovala cestovné, 
s výnimkou zavedenia cestovného pre dôchodcov vo výške 2,- Sk. V závere vystúpenia Ing. 
Pavel Pařízek ponúkol možnosť mestu Prievidza na základe zmluvného vzťahu určovať 
rozsah výkonov ktoré bude SAD realizovať, rozsah poskytovaných zliav, na strane druhej je 
spoločnosť SAD, a.s. schopná predkladať ekonomické ukazovatele, nákladovosť, ziskovosť 
a počty prepravovaných osôb. Od roku 2005 dôjde k zmenám, dotácie vo výške 4 200 tis. Sk 
nebudú poskytované. 
Ing. Adriána Ledecká poslaneckým návrhom odporučila MsZ v Prievidzi splnomocniť 
primátora mesta rokovať so zástupcami SAD Prievidza a. s.,  o možnostiach financovania 
výkonov vo verejnom záujme v MHD v Prievidzi a poskytnutí príspevku od mesta Prievidza 
MHD v Prievidzi. K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 319/04, ktorým 
akceptovalo poslanecký návrh Ing. Adriány Ledeckej. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 5 sa zdržalo. 

Bod č. 19.21 – Návrh na zloženie komisie MsZ pre uplatňovane Ústavného zákona č. 
357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 
PhDr. Ján Lauf, riaditeľ sekretariátu primátora mesta, predložil návrh na zloženie komisie 
MsZ pre uplatňovanie Ústavného zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri 
výkone funkcií verejných funkcionárov, ktorý nadobudne účinnosť 1.10.2004. Komisia bude 
zložená z predstaviteľov politických strán : za ĽS HZDS – Ján Kotian, za SMER – Ing. Michal 
Mladý, za P SNS – Ing. Igor Detko, za SNS –Gabriel Čauder, za KDH – Ing. Mgr. Jozef 
Kobela, za SDKÚ – Ing. Milan Dérer, za DS – Helena Dadíková, ANO – MUDr.Gabriel 
Šimko, m.p.h. 
K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 320/04, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 

– k bodu 20 – 
„Interpelácie poslancov“ 

Jana Vršková požiadala primátora mesta o bližšie informácie o objekte na Ul.M.Rázusa, 
ktorý je problémom sídliska Zapotôčky asi 15 rokov. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že pred časom rokoval s jedným z vlastníkov 
objektu, ktorý sa zaujímal o možnosť vybudovania v objekte domov dôchodcov. Ing.Ján 
Bodnár, primátor mesta, prisľúbil, že v budúcnosti sa bude problematike venovať a získa 
kompletnú informáciu o objekte. 
Ing. arch. Vladimír Falat doplnil informácie o polyfunkčnom objekte na Ul.M.Rázusa 
v Prievidzi. 
 
Mgr. Katarína Bubnášova sa zaujímala o mimoúrovňovú križovatku. 
Ing. Ján Bodnár odpovedal, že podľa projektov a plánov a zmlúv so spoločnosťou 
 Doprastav, a.s. mala byť mimoúrovňová križovatka daná do užívania do konca septembra 
roku 2004. Práce prebiehajú a sú financované z vlastných zdrojov spoločnosti Doprastav, 
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a.s. Minister hospodárstva p. Rusko podporuje stavbu . Finančné prostriedky budú 
poskytnuté z rozpočtu SSC na rok 2005. 
 
Helena Dadíková požiadala o informáciu, aké sú doterajšie náklady na vybudovanie 
plaveckého bazénu v III. ZŠ na Ul.S.Chalupku a aké sú náklady na prevádzkovanie dočasnej 
ľadovej plochy na Námestí slobody v Prievidzi.  
Ing. Ján Bodnár, povedal, že na prevádzku ľadovej plochy budú použité finančné prostriedky 
zo sponzorského daru spoločnosti WNG Leipzig. 
Ing. arch. Vladimír Falat, povedal, že výsledok verejnej súťaže bol vyhodnotený. Náklady na 
stavbu sú vo výške 48 mil. Sk .  Víťaz verejnej súťaže predložil položkovitý rozpočet, náklady 
na bazén, halu s technológiou činia z celkových nákladov 60 %. Šatne a  posiľňovne sú 
v priestoroch nevyužitého pavilónu III. ZŠ na Ul.S.Chalupku. 
Ing. Ján Bodnár požiadal o analýzu nákladov vo výške 48 mil. Sk, s dôrazom na výšku DPH, 
inflačný koeficient, nákladov na rekonštrukciu školy a samotného bazéna.  
Ing.arch. Vladimír Falat povedal, že na krytinu budú požité iné materiály ako v bazéne v 
Maďarsku, hala má väčšie rozmery. Po geologickom prieskume pôdy bolo zrejmé, že 
náklady na zemné práce budú vyššie ako predpokladané. 
Helena Dadíková požiadala písomnú informáciu o nákladoch na vybudovanie plaveckého 
bazénu na najbližšie MsZ v októbri 2004.  
 
MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD. upozornil na zlý technický stav sociálnych zariadení na 
futbalovom štadióne v Prievidzi a zaujímal sa, či finančné prostriedky na rekonštrukciu budú 
zaradené do rozpočtu mesta a pýtal sa na zabezpečenie mládežníckeho futbalu. 
Ing. arch. Vladimír Falat povedal, že bola podaná žiadosť na finančnú dotáciu zo štátu. 
Ján Kotian povedal, že Futbalový zväz poskytne 4,8 mil. Sk na umelý trávnik. 
 
Ing.Adriána Ledecká sa zaujímala o rokovania primátora mesta so spoločnosťou 
McDonald`s. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, povedal, že rokovania prebehli, výstavba sa nebude 
realizovať z dôvodu, že záujem spoločnosti McDonald`s je investovať v Taliansku. 
 

– k bodu 21 – 
„  Z á v e r  „ 

 V závere zasadnutia MsZ primátor mesta poďakoval všetkým prítomným poslancom 
a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva  a 
vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 31. 08. 2004 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 
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